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- Sivistysjohtaja Sari Gustaffson esitteli palveluverkon 

periaatteiden valmistelua  
 

- vt. kaupunkisuunnittelupäällikkö Maija-Riitta Kontio antoi 
tilannekatsauksen Kulloo-Kilpilahden 
asemakaavaluonnoksesta 
 

- tonttipäällikkö Pekka Söyrilä esitteli Epoon tonttien 
ennakkomarkkinoinnin tilanteen 
 

- tonttipäällikkö Pekka Söyrilä kertoi Hornhattulan T-tontin 
lunastuksen vireillä olosta.  
 

- kaupunki-infrajohtaja Kari Hällström kertoi haetusta 
vuokrahyvityksestä 
.  
 

Kaupunkikehitysjohtaja 
Merkitään tiedoksi. 
 
Päätös 
Kaupunkikehityslautakunta merkitsi asiat tiedokseen. 
 
Sivistysjohtaja Sari Gustafsson poistui palveluverkon esittelyn 
jälkeen klo 17.43.


